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Nyhetssak 03.11.2022: Nye steg i satsinga på samiske kulturfag 
TRONDHEIM: Norsk kulturskoleråd vil ha økt satsing på samiske kulturfag i og gjennom  

kulturskolen. Et møte med en rekke ressurspersoner på plass ble arrangert i Kautokeino i juni.  
Nå tas det nye steg i satsingen.  

 

 

 

 

 



Saksliste           Side 2 

Til stede fra fylkesstyret:  

Nestleder  André Kvernhaug  

Styremedlem  Marianne Haukland  

Styremedlem  Line Sørum  

Varamedlem  Ann-Synnøve Bendixen  

 

Forfall  Pål Jentoft Johnsen  

  Johannes Fauchald  

Dag Broch  

 

Fra administrasjonen:  

Rådgiver  Sigrun E. Fostad  

 

 

Innhold 

2022.23 Godkjenning av innkalling og sakskart ...................................................................................... 3 

2022.24 Godkjenning av protokoll .......................................................................................................... 3 

2022.25 Orienteringer ............................................................................................................................. 3 

2022.25.1 Landsting og landstingskonferanse 2024 ....................................................................... 3 

2022.25.2 Digital erfaringsdelingssamling fordypning høst 2022 – ny dato 16. desember ............ 3 

2022.25.3 Webinarserie knytta til arbeidet med «Fordypning med mangfold» ............................ 3 

2022.25.4 Hovedstyremøte 1. desember ........................................................................................ 3 

2022.25.5 Kartlegging av teater og visuell kunst ............................................................................ 3 

2022.25.6 UMM Troms, Finnmark og Svalbard............................................................................... 3 

2022.26 Referatsaker .............................................................................................................................. 3 

2022.26.1 Rådgivers rapport ........................................................................................................... 3 

2022.27 Økonomirapport tredje kvartal ................................................................................................. 3 

2022.28 Lokale utviklingsmidler, presiseringer i søknadskriteriene ....................................................... 4 

2022.29 Utviklingsplan 2022-2023 .......................................................................................................... 4 

2022.30 Årsmøte 2023 ............................................................................................................................ 5 

2022.31 Eventuelt ................................................................................................................................... 5 

2022.31.1 Innspill fra medlemskommune om rekruttering av lærere og elever ............................ 5 

 

 

 

 



Saksliste           Side 3 

2022.23 Godkjenning av innkalling og sakskart  

Vedtak  

Innkalling og sakskart godkjennes. 

 

 

2022.24 Godkjenning av protokoll 

Vedtak 

Styret godkjenner protokollen for styremøte 2022-03. 

 

 

2022.25 Orienteringer 

Vedtak 
Sakene tas til orientering.  
Ungdommens Musikkmønstring, UMM, settes opp som temasak på neste styremøte. 
 

2022.25.1 Landsting og landstingskonferanse 2024 

2022.25.2 Digital erfaringsdelingssamling fordypning høst 2022 – ny dato 16. desember 

2022.25.3 Webinarserie knytta til arbeidet med «Fordypning med mangfold» 

2022.25.4 Hovedstyremøte 1. desember 

2022.25.5 Kartlegging av teater og visuell kunst 

2022.25.6 UMM Troms, Finnmark og Svalbard 

 
 

2022.26 Referatsaker 

Vedtak 
Referatsaken tas til orientering.  
 

2022.26.1 Rådgivers rapport  

 
 

2022.27 Økonomirapport tredje kvartal 

Vedtak 

• Økonomirapport for første halvår tas til orientering. 

• Styret ber om en mer detaljert redegjørelse pr e-post. 

• Høsten 2022 har fylkesavdeling hatt kun 20 % rådgiver. Styret ønsker å benytte sparte 
lønnsmidler til tiltak i fylkesavdelingen og ber rådgiver avklare om midlene kan 
omdisponeres, og eventuelt benyttes i 2023. 
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2022.28 Lokale utviklingsmidler, presiseringer i søknadskriteriene 

Vedtak 

• AU og rådgiver jobber videre med saken. 

• Justerte søknadskriterier legges fram for styret på styremøtet 27. januar 2023. 
 
 

2022.29 Utviklingsplan 2022-2023 

Forslag til vedtak 
Styret ønsker å utarbeide og føye til punkt under utviklingsområdet ‘Mangfold’. 
Godkjenning av utviklingsplanen utsettes til styremøtet 27. januar. 
 

Forslaget til vedtak ble ikke vedtatt. Styret ønsket å ferdigstille vedtaket pr e-post-korrespondanse. 

 

Endringsforslag 1 fra André Kvernhaug 

Styret ønsker også å inkludere generelt mangfoldsarbeid, slik det svarer til målet om «kulturskole for 

alle», også med generelt fokus på inkludering og motvirkning av utenforskap. Dette skal ikke gå på 

bekostning av mangfoldsarbeidet med spesielt fokus på samisk og kvensk. Det skal komme i tillegg 

under arbeidet med mangfold, slik det er beskrevet i utviklingsplanens del 1. 

 

Styret ønsker en egen «lotusprosess» på dette nye delmålet under styremøtet i Tromsø 27. januar 

2023.  

 

Bakgrunnen for styrets ønske er  

1) endret/forverret økonomi i barnefamiliene og  

2) mange ukrainske flyktninger med stort behov for tilbud og oppfølging.  

Situasjonen i Europa og Norge har endret seg stort siden årsmøtevedtaket ble fattet, og styret ser det 

som viktig at Kulturskolerådet og kulturskolene tilpasser seg omstendighetene og bruker sine 

tilgjengelige ressurser på dette arbeidet.  

 

 

Endringsforslag 2 fra Marianne Haukland 

Om punkt i «mangfold - med spesielt fokus på kvensk og samisk»  

Styret ser at vi har flere gode punkter på utviklingsplanen som omhandler det samiske og det 

kvenske. Det styret savner i planen er mer generelle tiltak og planer for å sikre mer mangfold i 

kulturskolen med en kulturell/sosioøkonomisk dimensjon. Hvordan flere kan bli involvert, og at 

kulturskolen kan ha en rolle i å forhindre utenforskap.  

 

Styret ønsker å jobbe videre med dette på neste styremøte i januar, med en egen «lotusprosess», slik 

at utviklingsplanen forsøker å svare til målsetningen om «en kulturskole for alle» og mangfold.   

 

 

I etterkant av styremøtet, jobbet styremedlemmene André Kvernhaug og Marianne Haukland 

sammen om hvordan de kunne samordne sine forslag. Styret ønsket å ferdigstille vedtaket pr e-post. 

Vedtak pr. e-post ble ikke fullført. Styret ferdigstilte saken på sitt møte 27. januar. 
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På styremøtet 27. januar, trakk begge styremedlemmene sine forslag til vedtak,  endringsforslag 1 og 

endringsforslag 2. Etter drøfting i styret, la Marianne Haukland fram et nytt forslag til vedtak, 

endringsforslag 3: 

 

Endringsforslag 3 

Med bakgrunn i drøftinger i styremøtet, ønsker styret å jobbe videre med inkludering og motvirking 

av utenforskap på neste styremøte i januar. 

 

 

Enstemmig vedtak: 

Med bakgrunn i drøftinger i styremøtet, ønsker styret å jobbe videre med inkludering og motvirking 

av utenforskap på neste styremøte i januar. 

 

 

2022.30 Årsmøte 2023 

Vedtak 
Saken utsettes til neste møte. 
 
 

2022.31 Eventuelt 

Vedtak 
Saken utsettes til neste møte. 
 

2022.31.1 Innspill fra medlemskommune om rekruttering av lærere og elever 

 


